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. גשמי ברכה ירדו בשבוע שעבר ונראה כי החורף הגיע ובגדול
.החלמוניות צצות מן האדמה במלוא הדרן ותפארתן

עונת הניפוט בסיבי דרום הסתיימה השבוע ואנו מתחילים  
נמוכותכמויות הכותנה שנופטו . בסיכומים ראשוניים של העונה

טון  15,230סך המלאי עם סיום הניפוט עומד על . מול התחזית הראשוניתבמעט 
נכון להיום ישנם חוזים פתוחים בסך . טון14,700ונראה כי עד סוף השנה יעמוד על כ 

זהו בהחלט אתגר אך עם זאת . טון13,060היתרה למכירה עומדת על . טון2,170של 
.  מחירים משופרים מחוזה לחוזהעם עומד לנגד עיננו הצורך להמשיך בסגירת חוזים 

,  וללא הכנה מוקדמת, פתאום, על משהו חריג אבל אזהצביעה תחילתה של השנה לא 
העולם נעצרו  שוקי . נפלה עלינו מגפת הקורונה וחיינו השתנו כנראה לזמן רב

.בחריקת בלמים ואיתם תנועת הכותנה
השווקים  , החיים חוזרים אט אט למסלולם, לקראת סופה של שנה משוגעת זו, והנה

עדיין חשוב שנזכור כולנו כי  . מתעוררים ומתחילים לראות אור בקצה המנהרה
.אופטימיות זהירה טוב שתקנן בליבנו, הדברים גם עלולים להתהפך ובכל זאת

אנו , שניקים"עם האופטימיות מצד ענף הכותנה ומגבלת החלופות העומדות לנגד הגד
.  ממשיכים לקבל אינדיקציות כי ישנו רצון להגדיל את שטחי המזרע של הכותנה

,  בהתאם להצהרה השנייה אותה קיבלנו השבוע, סך הדונמים המתוכננים, כרגע
.  דונם15,000מתקרב ל 

הצוות האסטרטגי ייפגש  . מוכנה להצגה בפני מועצת המנהלים2021טיוטת תקציב 
באמצע החודש ללימוד המבנה המשפטי של המועצה והמשך דיונים לגבי עתיד ענף  

.הכותנה וההתארגנות לטווח הבינוני והארוך
אנו ממשיכים להפעיל לחץ על משרד החקלאות בסיוע גורמים מקורבים על מנת  

.ולו מינימלית לענף הכותנה, לנסות ולהביא תמיכה
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,הָמָמְת דּכוְלַמ, תּידוִדְּב-שַדְקִמ
,םָדָם אִעַּהֹלוֱש אַגְפִמ
,הָמָמְש-הֵוְנִּב, ָךְב שדֵלְּב
םָדֹים הוִמְקֹם רוֹּתַה-יַחְרִפ

,בָרָש-תַיחִחְצ, יבִבָו סָתְּסַה
,יםִנֹבוְרַחְה וָּבֻהְה צָשֵרְט
בַד רֶסֶר חֶקֹּש בֶמֶשְךַא
.יםִנֹשוְמִק-ףֶשלְה לָרְטֹעו

מיכאל דשא

יזהר לנדאו
ל"מנכ

,יםִאָלְּת פַּיִפְצ, תּגוָה-תַגּוּת
יתִנֹמוְדַת קֶבֶשֲחַת מַיקִתְש
יםִעָלְּסִת מַחַרֹם זוֹאְתִּפ
.יתִנֹמוְלֶח-ם ֶתֶּכ-תֶרֶתֹוּכ


	Slide Number 1

